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Gudmor Rigmor Andersen Eide døypte den første tenestebåten til 

Skjergardstenesta i Møre og Romsdal ved arrangementet i 

Langevåg den 26. oktober 2018.  
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Forord 
 
2018 har vore eit svært innhaldsrikt, spennande og aktivt år for Sunnmøre friluftsråd. Det har vore 
tett mellom høgdepunkta, og særleg gledeleg er det at Ulstein, Ørsta og Volda vart medlemmar dette 
året. No er det berre fem av dei 18 kommunane på Sunnmøre som ikkje er med i friluftsrådet. 
 
Ein annan viktig milepåle i 2018 var etableringa av Skjergardstenesta i Møre og Romsdal. Dette har 
det blitt jobba aktivt med i fleire år, og vart endeleg ein realitet då vi fekk tenestebåt i juli. «Rigmor» 
er stasjonert i Ålesund, og med denne båten driftar Sunnmøre friluftsråd skjergardstenesta i heile 
fylket.   
 
Arbeidet med marin forsøpling vart for alvor eit viktig arbeidsområde for friluftsrådet i 2017, då vi 
fekk ein halv million kroner frå Miljødirektoratet til opprydding langs Ellingsøyfjorden og 
Borgundfjorden. I 2018 var løyvinga på 2,5 millionar kroner, og arbeidsområdet vart utvida til alle 
medlemskommunane til friluftsrådet. Med tenestebåten til Skjergardstenesta fekk vi den nødvendige 
reiskapen til å dekkje store område også i rufsete vêr. Til saman var vi med på rydding og henting av 
ca. 40 tonn marint søppel frå fjørene i medlemskommunane i løpet av året. 
 
Det har nesten blitt ein tradisjon at Sunnmøre friluftsråd tek imot ein stor gåvesjekk frå 
Gjensidigestiftelsen rett før jul. I 2018 fekk vi den største nokon gong: 2,5 millionar kroner fordelt 
over to år til Leikepatruljen. Dette er eit heilt nytt prosjekt i regi av friluftsrådet, som tusenvis av 
elevar i barneskulane får glede av.  

 
Drifts- og aktivitetsarbeidet til friluftsrådet har gått som planlagt gjennom heile året, trass i at det 
også i 2018 har vore utfordrande å få bemanningskabalen til å gå opp. Sjukmeldingar og permisjonar 
mellom dei fast tilsette har blitt løyst ved ekstrainnsats frå resten av staben, innleige av 
ressurspersonar og midlertidige stillingar. Staben har også blitt utvida med fast tilsetting av leiar for 
Skjergardstenesta og ei midlertidig 50% stilling i administrasjonen.  

 
Stikk UT! held fram å vekse og set nye rekordar kvart år. I 2018 var 10% av befolkninga i fylket aktive 
brukarar. I 2018 starta også Sunnmøre friluftsråd med vintertilbodet Stikk UT Ski. 
 
Målt etter omsetning og tal på tilsette, er Sunnmøre friluftsråd i 2018 det 5. største av dei 28 
friluftsråda i landet. Vi er eitt av få som arbeider med heile spekteret, frå rådgjeving til kommunane, 
kurs og aktivitetar i friluftsliv for alle målgrupper, tilrettelegging, drift og skjøtsel av 
friluftslivsområde, og skjergardsteneste. 
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Vebjørn Krogsæter - Haram 
Styreleiar 

 
Trygve Holm - Sula 
Styremedlem 

 
Janet Roelofs - Ørskog 
Nestleiar 

 
Birger Honningsvåg - Giske 
Styremedlem 

 
Jarle Hauge Steffenssen - Ålesund 
Styremedlem  

 
Modolf Hareide - Skodje 
Styremedlem 

 
Eva Hove - Stordal 
Styremedlem 

 
Solveig Linge Stakkestad - Norddal 
Styremedlem 

 
Skafti Helgason - Vestnes 
Styremedlem 
 
Knut Erik Engh ς Ulstein 
Styremedlem 
 
Tollak Mikal Kaldheim ς Volda 
Styremedlem 

 
Jostein Dalen - Stranda 
Styremedlem 
 
Karen Høydal ς Ørsta 
Styremedlem 
 

 

Styret i 2018  

Kommune 1.1.- 14.3.2018 Verv 14.3.-31.12.2018 Verv 

Haram Vebjørn Krogsæter 
Ewa Hildre 

Styreleiar 
Varamedlem 

Vebjørn Krogsæter 
Ewa Hildre 

Styreleiar 
Varamedlem 

Giske Birger Honningsvåg 
Sheila Alnes 

Styremedlem 
Varamedlem 

Birger Honningsvåg 
Marit G. Alnes 

Styremedlem 
Varamedlem 

Norddal Solveig Linge 
Stakkestad 
Ole Henrik Uri 

Styremedlem 
 
Varamedlem 

Solveig Linge 
Stakkestad 
Ole Henrik Uri 

Styremedlem 
 
Varamedlem 

Skodje Modolf Hareide 
Geir Ove Leite 

Styremedlem 
Varamedlem 

Modolf Hareide 
Geir Ove Leite 

Styremedlem 
Varamedlem 

Stordal Palma Flåen 
Øvrebust 
Frode Færøy 

Styremedlem 
 
Varamedlem 

Eva Hove 
 
Frode Færøy 

Styremedlem 
 
Varamedlem 

Sula Trygve Holm 
Stine M. Lerheim 

Styremedlem 
Varamedlem 

Trygve Holm 
Stine M. Lerheim 

Styremedlem 
Varamedlem 

Vestnes Skafti Ingi Helgason 
Inge Bergum 

Styremedlem 
Varamedlem 

Skafti Ingi Helgason 
Inge Bergum 

Styremedlem 
Varamedlem 

Ørskog Janet Roelofs 
Hallgeir Bjørdal 

Nestleiar 
Varamedlem 

Janet Roelofs 
Knut Helge Harstad 

Nestleiar 
Varamedlem 
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Ni av dei 13 styremedlemmane som vart valt på årsmøtet i Haram 14. mars 2018. Frå venstre: Birger 
Honningsvåg (Giske), Janet Roelofs (Ørskog), Jostein Dalen (Stranda), Solveig Linge Stakkestad 
(Norddal), Tollak Mikal Kaldheim (Volda), Karen Høydal (Ørsta), Knut Erik Engh (Ulstein), Modolf 
Hareide (Skodje) og Vebjørn Krogsæter (Haram). Trygve Holm (Sula), Eva Hove (Stordal), Jarle Hauge 
Steffenssen (Ålesund) og Skafti Helgason (Vestnes) var ikkje til stades då bildet vart tatt. 
 
 
Arbeidsutvalet i 2018 har bestått av Vebjørn Krogsæter, Janet Roelofs og Jarle Hauge Steffenssen. Dei 
har m.a. gjennomført intervju og tilsetting i Skjergardstenesta i Møre og Romsdal og 
lønnsforhandlingar med dei tilsette. 

Ålesund Jarle Hauge 
Steffenssen 
Yngvil Braute 
 

Styremedlem 
 
Varamedlem 
 

Jarle Hauge 
Steffenssen 
Yngvild Braute 

Styremedlem 
 
Varamedlem 

Stranda Jostein Dalen 
Karl Martin Axel 
Bostrøm 

Styremedlem 
Varamedlem 
 

Jostein Dalen 
Karl Martin Axel 
Bostrøm 

Styremedlem 
Varamedlem 
 

Volda   Tollak Mikal 
Kaldhein 
Annlaug Sunde 
Stokke 

Styremedlem 
 
Varamedlem 

Ørsta   Karen Høydal 
Stein Aam 

Styremedlem 
Varamedlem 

Ulstein   Knut Erik Engh 
Steinar Torvik 

Styremedlem 
Varamedlem 
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Styret ς handsaming av saker i 2017 
Styret har hatt 6 styremøte gjennom året (møtet i januar var utsett frå desember 2017). I alt har 
styret handsama 43 saker, til dømes: 
 

¶ Rekneskap, budsjett og revisjon av budsjett, årsmelding og arbeidsprogram. 

¶ Medlemskontingent for 2018 (vedtatt av årsmøtet) 

¶ Opptak av Ulstein, Volda og Ørsta som nye medlemskommunar 

¶ Personal- og tilsettingssaker 

¶ Oppstart av Stikk UT! Ski 

¶ Forslag til kandidatar til styret i Friluftsrådenes Landsforbund (Vebjørn Krogsæter fekk plass i 

styret i FL.) 

¶ Samarbeidsavtale om Skjergardstenesta i Møre og Romsdal og bidrag frå 

medlemskontingenten til drift av tenesta. 

¶ Informasjon og oppmodingar til medlemskommunane om å arbeide med forvaltningsplanar 

for dei statleg sikra friluftsområda, og sikring av endå fleire. 

I kvart styremøte har det også vore orienteringar om aktuelle saker og spørsmål friluftsrådet har 
arbeidd med gjennom året. I tillegg har fleire i styret deltatt på synfaringar, møter og konferansar i 
2018, og dåpsarrangementet til skjergardstenestebåten «Rigmor». 
 

 
   Synfaring for å sjå på arbeidsbåten og vurdere mogleg kjøp av naust. Bålkaffi høyrer med! 
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Årsmøtet 2018 

 
 
Årsmøtet vart halde i Eidet omsorgssenter i Haram onsdag 14. mars 2018 med 24 røysteføre 
delegatar, inkl. utsendingane frå dei tre nye medlemskommunane. Ulstein, Ørsta og Volda vart 
samrøystes ønska velkomne som nye medlemmar. Dette var den einaste saka utanom dei ordinære 
årsmøtesakene, jfr. vedtektene. Spørsmålet om medlemsskap vart handsama først, slik at 
utsendingane frå dei nye kommunane fekk røysterett i dei resterande årsmøtesakene. 
 
Palma Flåen Øvrebust gjekk ut av styret etter å ha gjort teneste så lenge som vedtektene gir løyve til, 
maks 8 år samanhengande. Eva Hove vart valt som nytt medlem frå Stordal. Dessverre var begge 
opptatt i kommunestyremøte i Stordal denne kvelden, og kunne derfor ikkje delta på årsmøtet.  
 
Før sjølve årsmøtet var delegatane med på tur til Gurinesbukta like ved Vatne sentrum. Dette er eit 
lite og idyllisk statleg sikra område som er svært mykje brukt heile året. Særleg barnehagen like ved 
brukar området jamt. Om sommaren er det ein ynda badeplass. 
                                        
I samarbeid med LHL Ørskog/Skodje/Haram, 
har friluftsrådet fått sett opp eit grindbygg 
til allmenn bruk på staden. Tidlegare har vi 
bygd toalett, lagt ut handikaprampe til 
stranda, rusta opp sjølve stranda og lagt ut 
bade/fiskebrygge. Friluftsrådet har jamt 
tilsyn og stell av området gjennom heile 
året. Styreleiar Vebjørn Krogsæter, som 
også er ordførar i Haram, var vegvisar og 
fortalte om verdien av å sikre også små 
område som dette. Leiar i LHL 
Ørskog/Skodje/Haram, Odd Arne Grande, 
tok imot med fyr i bålpanna og servering av 
kaffi ved grindbygget. Han orienterte om 
dugnadsarbeidet og aktiviteten til LHL og 
samarbeidet med friluftsrådet. 
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På tur ned mot toalettet og stranda.                       Mange vart overraska over standarden på toalettet.            
 
 
 

 
 
Så tidleg i mars var det framleis is på vatnet. Men om sommaren er badebrygga flittig i bruk. Den blir 
tatt opp på land kvar haust og lagt ut att før sommaren. 
 


